
 

                                           ADUNARE  GENERALĂ  A FILIALEI 

 

Astăzi, 14.03.2023 s-a desfășurat adunarea generală anuală consacrată 

analizei activității desfasurate de la ultima adunare până în prezent de către biroul 

permanent si comitetul filialei,analiza situatiei financiare privind veniturile si 

cheltuielile,raportul comisiei de cenzori si planul de activități pe anul 2023. 

Adunarea a fost onorată de participarea domnului general mr.(r) dr. Mihălcioiu 

Constantin  si col.(r) Ivanof Danut din partea ANCMRR, col.Tamas Claudiu 

comandantul Bg.15 Mc. „Podu Inalt”, col.(r) Tiron Vasile, din partea primăriei 

municipiului Iași, col.(r) dr. Cobuz Cezar, președintele Cultul Eroilor „Regina 

Maria”, Filiala Iasi, col.(r) dr. Prisăcaru Dan, director Filiala Iași a Muzeului 

Militar Ferdinand I, slt.(r) Rambu Dumitru președine al AVR filiala Iasi.  

Pe lângă aspectele de ordin statutar specifice au fost abordate si probleme 

ce au vizat actiuni de organizare sau participare la evenemente cuprinse în planul 

de activități desfășurate în perioada mentionată, de apărarea drepturilor 

fundamentale si legitime ale membrilor filialei: dreptul la pensie, la sănătate si 

asistență socială, dreptul la informare și la o imagine publică corectă. S-a reiterat 

faptul că în ultima perioadă experiența a demonstrat că atunci când suntem 

insistenti, pe baza unor argumente solide și suntem uniți se pot obține măsuri 

pozitive din partea autorităților. De aceea trebuie menținută experiența 

permanent mai ales că problemele, la ora actuală sunt din ce în ce mai multe si 

chiar dificile, fie din punct de vedere economic, social si chiar politic. 

Organizarea activităților privind socializarea membrilor filialei, este o necesitate, 

de aceea este necesar organizarea intâlnirilor camaraderesti. Am incheiat anul 

2022 cu organizarea Revelionului, dar în planul de activități pe 2023 mai 

organizăm unele reuniuni cu familiile și de Ziua Rezervistului, de Ziua Armatei, 

Zilei Persoanelor Vârstnice. De asemenea am organizat, ca și în adunarea de 

astăzi, aniversarea intr-un cadru civilizat si decent pe toti cei care in anul 2023 

implinesc o vârstă rotundă multiplu de cinci. In ultima parte a adunării am 

discutat probleme de natură logistică sau de ordin financiar. Pe baza discuțiilor 

avute cu domnul vicepresedinte al ANCMRR, domnul gl.mr.(r).dr. Mihălcioiu, 

prezent în sală am reținut că este necesar o folosire mai eficientă a fondurilor 

financiare si a bazei materiale existente. 

Am făcut apel la oportunități care sunt legale dar nu s-au finalizat in 

favoarea noastra, privind cota de 3,5% din impozitul pe pensiile militarilor. Am 

tinut cont de toate precizările si probabil înlăturandu-se birocratia existentă cu 

desele schimbări de procedee si formulare vom reusi. Această problemă 

stringentă ingreunează procesul de scoatere de la tipar a Monografiei Filialei 

editia II-a. 

Presedintele Filialei Judetene Iași „Henri Coanda”. 

Col.(r) Pancu Gheorghe. 



 

 


